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Motion- trygga duschrum (BUN 2019/250) 

Beslutsförslag 

Förvaltningen föreslår nämnden att bifalla motionen trygga duschrum 

Bakgrund 

Fullmäktigeledamoten Kenth Williamsson (S) har lämnat in en motion daterad 2019-09-24 

med förslag att enskilt duschbås installeras i alla sim- och sporthallar som brukas av skolan i 

Vaggeryds kommun. Motionen har remitterats till barn och utbildningsnämnden för yttrande 

senast 3 februari.  

Frågan om enskilda duschutrymmen har varit en fråga som diskuterats i kommunens barn och 

unga grupp under många år. Anledningen till detta är att det tidigt kom signaler om att just 

omklädningsrum och duschutrymmen upplevs som otrygga av barn och unga i kommunen.  

Efter arbetsmiljöverkets (AV) inspektion 2015 angav verket duschutrymmena som en brist i 

beslutet från 20150825:  

Brist 10 

Duschutrymmen i idrottssalarnas omklädningsrum 

Vid inspektionen framkom att ni har skolor där det inte finns några enskilda/avskilda duschar för eleverna i 

idrottssalarnas omklädningsrum. Detta medför att det finns elever som av olika orsaker inte duschar efter 

idrotten. 

 
Krav 

Ni ska se till att det i anslutning till varje omklädningsrum, oavsett kön, finns möjlighet för eleverna att duscha 

avskilt. Med avskilt menas t.ex. att en dusch per omklädningsrum förses med väggar och dörr alternativt 

duschdraperi samt att det finns möjlighet att hänga upp sin handduk. Se 2 kap. 1 § AML. 

 

Av dessa skäl har såväl BUN som barn och unga gruppen i kommunen drivit frågan och även 

fått till stånd en förändring av två lokaler som används av skolan. I de nyrenoverade 

omklädningsrummen på Sörgårdsskolans och Hjortsjöskolan F-6 har enskilda duschbås 

installerats och dessa upplevs idag mer trygga än tidigare. De lokaler som kvarstår är därför 

Vaggeryds sim-och sporthall, Hoks skola, Fenix 2 samt Skillingaryds arena.   
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Frågan med otrygga duschrum är dock fortsatt aktuell och senast under hösten har ett 

arbetsmiljöärende initierats av Lärarförbundet som beskriver samma problematik som Kenth 

Williamsson (S).  Utifrån att upplevelsen av otrygga duschutrymmen kvarstår anser 

förvaltningen att installation av enskilda duschbås är en både önskvärd och rimlig åtgärd och 

att motionen därför bör bifallas.  
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